



## Vdf's Styrelsemöte

Datum: 240424

**Närvarande** Lea Bokdalen, Jens-Patrik Sjögren, Beatrice Svedjekrans, Lennart Johansson, Petra Göbel, Dave Walton

### 1: Mötet öppnas

### 2: Mötesordf. JpS

### 3: Sekreterare LB

### 4: Justerare BS

### 5: Godkännande av dagordning

### 6: Genomgång av föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom.

### 7: Ekonomiska ärenden

Ekonomi är god. LJ gick igenom kommande utgifter. Gbg serien, Vdf trofén och ladies masters.

Vi bestämde enhetligt att Vdf troféns priser pokaler ska Vdf stå för. Damer 1-4 herrar 1-8, samt att nya vandringspokaler köps in då de gamla fortfarande är borta.

Svenskas avgifter kvarstår sen förra året. Seniorlicens 340 kr, junior 100 kr, föreningsavgift 200kr, halvårslicens 170 kr, förstagångslicens 0 kr.

### 8: Föreningsärenden

En enkät är på väg till föreningarna ang dagens licensmodul. Anledningen ligger till grund för att Svdf vill byta modul och ordförandena i distrikten ser inte varför, därför ställs frågan till föreningarna för att få ett underlag och se vad de tycker om dagens modell.

### 9: Juniorärenden/JK U25

Måndagsträningarna i KBAs lokaler fortgår ca 5-8 st varje gång. De börjar få struktur och planerna börjar ta form.

Lerum har öppnat ett aktivitetscentrum och har fyra darttavlor uppsatt, Dave har tagit kontakt för vidare samarbete.

### 10: RF/Sisu

-----

### 11: Vdf TK/Tävlingar

Ladies master kommer i sin första upplaga att spelas i GBG, tid och plats kommer.

Dartmoor open är planerad till hösten 7/9.

Tk på Vdftrofén är inte klart ännu.

### 12: GBG serien / SK

Slutspelet den 4/5 sker i Kungsbacka, HO kommer vara på plats.

En fråga om att starta upp Vdf serien i någon form har kommit till oss. Vi spånar på lite olika upplägg och diskuterar på nästa möte och därefter görs ett utskick till föreningarna om intresseanmälan.

### 13: Idrott on line IOL

30/6 går avtalet ut på nuvarande licensmodul, men ett avtal finns med Frank Arkbo om fortsatt samarbete till vi vet vad som händer framåt.

### 14: Svdf

Jp och LB informerade om årsmötet.

### 15: Styrelseuppdrag

Vi jobbar vidare med de punkter som togs upp på förra mötet samt detta, one.com, konsekvenstrappan.

DW juniorplanerna

BS tar över SM veckan, JpS sätter Leif Karlsson i kontakt med henne.

Arbetet med Folksam och polisen fortlöper.

### 16: IT hemsidan samt FB

DW är numera också administratör för FB sidan samt startat upp en FB sida för junior och U25

**17: Övriga frågor**

Kontaktuppgifterna till vissa föreningar verkar inte stämma, så ett utskick läggs på FB sidan att föreningarna ska kolla sina kontaktuppgifter och mejla Lea vid felaktigheter.

**18: Datum för nästa möte**

Onsdag 5/6 hos Bea kl 18.00

**19: Mötet avslutas**